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Stichting HLSK, Notulen Jaarvergadering Deelnemersplatform 2021-2022, Concept v02

Notulen Jaarvergadering Deelnemersplatform HLSK, 11 oktober 2022 (concept)

Aanwezig: Erica van den Akker, Marcel van Bemmel, Dick Boeve, Nella van Braam, Simone
Cremers, Frits van Driel, Gijs Harthoorn, Max Kohnstamm, Jos Lenferink, Marcel
Manshanden, Gerard Murre, Tom Nieuwenhuijsen, Paul van Os, Carolien van Rees,
Remko Smitsman, Jolanda van der Steenhoven, Janny Straatsma, Tim Tersmette, Elly
Trommelen, Albert Venemans, Gert-Jan Vroege, Edward Willems, Jeroen Zonneveld,
Juliette de Wilde (NB

Tijd: 20:00 – 22:00 uur
Locatie: Online
________________________________________________________________________________

Deel I – Jaarlijkse stukken

1. Opening en mededelingen van de voorzitter
Gert-Jan heet iedereen welkom en opent vergadering na vaststelling agenda.
Mededelingen:
● Rick en Hilde hebben het bestuur verlaten, om zich volledig op de gidsenopleiding te kunnen richten.

Tijdens de afgelopen Benen op Tafel-sessie zijn zij bedankt voor hun inzet voor de HLSK en de dank
wordt in dit overleg onderschreven.
Juliette de Wilde treedt toe tot het bestuur, met specifiek aandachtsveld PR en communicatie.
De taken van Hilde op het gebied van deelnemerszaken (samen met deelnemerscommissie zorgen
voor de organisatie van evenementen en ook het helpen introduceren van nieuwe deelnemers) wordt
voorlopig overgenomen door Gert-Jan, maar we zijn nog op zoek naar een nieuw bestuurslid hiervoor.

● Jan Angner (gids Norrköping BSK, veel op pad geweest met LLK en ook (deelnemers) HLSK) is
overleden tijdens noodlottig zeiltocht. Namens de HLSK heeft het bestuur een condoleancekaart
gestuurd naar de BSK en (op verzoek van nabestaanden) een donatie gedaan aan de reddingsdienst
Sjöräddnings Sällskapet (zie laatste pagina van deze notulen).

2. Behandelen notulen vorige jaarvergadering 2020-2021
De notulen worden vastgesteld, gegeven één noodzakelijke tekstcorrectie (betr. de onjuiste spelling van
de naam Jan Angner, onbedoeld vermeld als Jan Angern).

3. Financieel verslag over seizoen 2021-2022 met toelichting van de penningmeester
Paul van Os geeft een toelichting op het financieel jaarverslag middels het doorlopen van de toelichting
die is opgenomen in het verslag. Zie ook de toelichting op pagina 1 van het bij de stukken voor deze
vergadering gevoegde document ‘HLSK staat van baten en lasten over seizoen 2021-2022’.
Tom Segers signaleert dat op de inventarisatielijst staan twee posten staan (‘EHBO-sets’ en
‘Reserveschaatsen’) zonder afzonderlijk bedrag. Paul geeft aan dat de met deze posten gemoeide
bedragen nog worden opgevoerd.

4. Verslag Kascommissie over 2021-2022
De Kascommissie (gevormd door Math Heijnen en Jos Lenferink) keurt het gepresenteerde financiële
verslag goed, met enkele aanbevelingen als verwoord in het verslag HLSK kascontrole 2020-2021.

5. Verkiezing leden Kascommissie voor seizoen 2022-2023 (1 plek vacant)
Jos blijft lid van de Kascommissie, Math verlaat na twee jaar de commissie en Edward stelt zich
kandidaat voor overname van zijn plek, hetgeen met dank wordt aanvaard.
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https://hlsk.nl/wp-content/uploads/2021/09/20210930-baten-lasten-balans-2020-2021-1.pdf
https://hlsk.nl/wp-content/uploads/2021/09/hlsk-kascontrole-20202021.pdf
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6. Toelichting begroting seizoen 2022-2023 door de penningmeester
Paul geeft een toelichting op de voorgestelde begroting 2022-2023, zoals die toelichting samenvattend
staat vermeld op de begroting (document HLSK begroting 2022-2023 (1 juli 2022 t/m 30 juni 2023).
Over de begroting en toelichting daarop vraagt Dick Boeve naar het vervolg op de stelling in vorige
platformvergadering, dat vergroting van het Calamiteitenfonds is gewenst. Paul antwoordt daarop dat met
de begroting in vier jaar wordt toegegroeid naar de beoogde €15.000. Tom stelt voor dat bedrag expliciet
op te nemen in de begroting, hetgeen door de penningmeester zal worden gedaan.

Deel II – Wijzigingen en toevoegingen aan documentatie

7. Overzicht wijzigingen in bestaande documenten
Toelichting van Gert-Jan conform overzicht (bijlage ‘Voorgenomen Wijzigingen zomer 2022, 28 september
2022, v0.4’). Met daarin voorstel tot wijziging van één document, zijnde het Calamiteitenplan (zie
20220927_Calamiteitenplan_v28 met wijzigingen.pdf). Het document is tekstueel verbeterd en op één
inhoudelijk punt aangevuld, zijnde het ook van toepassing verklaren van het plan indien daartoe behoefte
ontstaat bij degene die betreffende privétocht leiden.
In navolgende bespreking komt de evt. meerwaarde van het al dan niet specificeren van
soorten/categorieën ongevallen aan bod, ter bepaling van dan in het calamiteitenplan vast te leggen
vervolgacties. Dat specificeren is bewust niet gedaan, omdat de ernst van een ongeval moeilijk te
categoriseren is. Vandaar de simpele definitie dat een calamiteit ‘een situatie is waarin de schaatsers de
noodzaak voelen tot het bellen van 112’. Dat uitgangspunt blijkt weg te zijn gevallen in de voorgestelde
versie en zal weer worden toegevoegd.
Gegeven deze opmerkingen wordt het document vastgesteld en vormt daarmee de basis om komend jaar
te kunnen gebruiken bij calamiteiten.

Deel III – Beleid

8. Verdere ontwikkeling calamiteitenplan
Gert-Jan geeft een toelichting op het doorlopen van het calamiteitenplan tijdens de vorig jaar gehouden
oefening. Zie de presentatie bij dit punt (zie bijlage ‘210928_CoronaBeleid_Seizoen 2021-2022_v02’).
Voor goede ondersteuning bij calamiteiten is behoefte aan meer vrijwilligers, waarop Erica vd Akker, Frits
van Driel, Edward Willems en Jeroen Zonneveld zich aanmelden.

9. Vernieuwing Communicatieplan
Juliëtte loopt door het bij de stukken gevoegde voorstel vernieuwing communicatieplan.
Met oproep tot aanmelden van kandidaten voor de functie van bestuurslid deelnemerszaken, die ook
v.w.b. leeftijd complementair is aan de huidige bestuursleden. Dat bestuurslid kan zich dan, als
bestuurslid deelnemerszaken, ook bijdragen aan effectieve communicatie.
De voorgestelde aanpak wordt onderschreven door de vergadering.
Getriggerd door de presentatie wordt opgemerkt dat ook foto’s van de dagelijkse gang van zaken tijdens
een tocht (op weg naar het ijs, groep tijdens voorbereiding gebogen over kaarten, timelapse met verloop
schaatsdag) wat toe kan voegen aan de nu vooral getoonde mooie schaatsfoto’s.
Naar aanleiding daarvan wordt opgemerkt dat de informatie over wat HLSK-schaatsen inhoudt veelal wel
is gepubliceerd, maar dan als tekst op een meer traditionele manier.
Juliette geeft daarop aan dat de insteek is het zo laagdrempelig mogelijk (via verschillende zoekwegen)
aanbieden van relevante informatie, gericht op verschillende doelgroepen.

10. Verslag benen op tafel sessie 2022
Tom Nieuwenhuijsen geeft toelichting op verslag benen op tafel sessie 2022 en het daarvoor (op
voordracht van de Gidscommissie) gekozen thema
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https://hlsk.nl/wp-content/uploads/2022/09/20220929-begroting-2022-2023-en-toelichting.pdf
https://hlsk.nl/wp-content/uploads/2022/09/220927_voorgenomenwijzigingen_v04.pdf
https://hlsk.nl/wp-content/uploads/2022/09/220927_voorgenomenwijzigingen_v04.pdf
https://drive.google.com/file/d/1Yhx1q2eKKji34wotI9yxw6vkv9984YBw/view?usp=sharing
https://hlsk.nl/wp-content/uploads/2022/10/221006-hlsk_comm-plan_-platform.pdf
https://hlsk.nl/wp-content/uploads/2022/09/220710-bot-sessie_def.pdf
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● Het gidssysteem druk ‘gegidsten’ in de consumentenrol
● De huidige gidsopleiding is niet schaalbaar
● IJsvossen krijgen te weinig aandacht
● Veroudering en tanend ondernemerschap ligt op de loer
● Aansprakelijkheid ligt verkeerd (eigen verantwoordelijkheid deelnemer is in huidige systeem

onvoldoende waar te maken en gidsen zijn onverzekerbaar)
● In- en extern zijn we (mentaal) niet voorbereid op (dodelijk) ongeval (vergelijk NKBV, maar ook opzet

Kitesurfvereniging)
De in het verslag beschreven HLSK ‘nieuwe stijl’ zou een aantal problemen al dan niet deels oplossen,
maar lever ook nieuwe vraagstukken en mogelijke problemen. Het verslag beoogt een bijdrage te leveren
aan de gedachtenuitwisseling over de wezenlijke vraag welke toekomstscenario’s er kunnen zijn voor de
HLSK, gegeven de nadelen waar we nu tegenaan lopen.
Een rondje eerste reacties levert op:
● Goed om hierover te denken; want wezenlijk voor toekomst van de HLSK; wat is nodig om de HLSK

duurzaam te laten bestaan.
● Het goed vooraf doordenken van mogelijke scenario’s geeft de mogelijkheid om op onderdelen

ervaring op te doen (bijv. ten aanzien van opleiding deelnemers en hoe dat uitwerkt), zonder dat er
noodzaak tot directe verandering nodig is.

● Lijkt waardevolle insteek om te voorkomen dat de HLSK sec als reisorganisatie kan worden gezien.
● Voorkom te simpel gebruik van term ‘consumentisme’, want de bij tochten actief betrokken deelnemer

die zich op het ijs wil laten leiden door een gids.
Met betrekking tot dit onderwerp meldt Tom, dat de deelnemers van de Gidscommissie die komend
weekend deelnemen aan het IJscongres in Malmö bij andere verenigingen informeel na zullen gaan of zij
belangstelling hebben voor de evt. opzet van en/of medewerking aan een ‘Nordic Skating Academy’.

11. Rondvraag en sluiting
Er zijn geen punten voor de rondvraag, wel dankt Rob het bestuur en alle andere vrijwilligers voor hun
inzet voor de HLSK. Waarvan acte.
Niets meer aan de orde zijnde sluit Gert-Jan de vergadering om 22.00 uur.
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Bijlage bij notulen:
Ontvangen bedankkaart voor donatie (naar aanleiding van overlijden Jan Angner) aan Sjöräddnings
Sällskapet
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